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Mötesprotokoll från styrelsemöte ÖRBY Hem&Skolaförening 
 
Datum: 2000-02-17 
Tid: 19.00-20.45 
Plats: Blixten 
 
Närvarande:  
Lennart Nilsson, ordf. 
Berit Lindwall 
Ann Malmenholt 
 
Dagordning: 
 
1. Sekreterare för detta möte  
2. Föregående protokoll 
3. Förvaltningsrådet 
4. Elevrådet 
5. Stadsdelsnämnden 
6. Inbjudningar 
7. Extra föreningsmöte 29/3 
8. Vårmarknad 7/5 
9. Klassombud - vad vill vi med dem?  
10. Övrigt 
 
1. Lennart Nilsson för protokoll 
 
2. Föregående protokoll.  

Protokollet godkändes. 
 
3. Förvaltningsrådet. 

Rapport från FVR 16/2-00: 
Elevrådet har utsett ett matråd, som dock ännu inte haft något möte med husmor. 
Eventuellt kommer även lärare och föräldrar vara med i detta råd, vilket vi ställer oss 
positiva till. Eleverna har önskemål om mer variearad sallad och ökade  portionerna på 
t ex köttbullar och pannkakor, samt om matalternativ för dem som äter i klassrummen 
Eleverna tycker också att det är för få rastvakter, särskilt fredagar; detta beror delvis på att 
personalen på sexårsverksamheten har planering på fredagar.  
Skolgårdsupprustningen är under upphandling. 
Kravet till Securitas efter nyårets inbrott i Galaxen är ännu inte besvarat. 
Budgeten är fastlagd, och det ser hoppfullt ut trots vissa ökade kostnader. 
De pedagogiska måltiderna kostar återigen 15:-, vilket personalen protesterar mot. Skol-
ledningen måste följa det politiskt fattade beslutet. Föräldrarna tycker det är viktigt med 
vuxennärvaro vid måltiden. 
Den 22/3-00 kl. 19.00  kommer Bo Sundblad att föreläsa om ”Varför läsning är viktigare 
nu” i skolans matsal. 

 
4. Elevrådet. Se punkt 3. 

 
5. Stadsdelsnämnden. 

Lennart var på ett möte angående föräldraråd på nämndnivå den15/2-00. Där var 
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representanter från de flesta av stadsdelens grundskolor. Pedagogiska måltider, betyg och 
utvecklingssamtal, samt kvalitetsuppföljning genom t ex nationella prov diskuterades.  

 
6. Inga inbjudningar har kommit in.   
 
7. Extra föreningsmöte 29/3-00, kl. 19.00. Vi kan annonsera detta tillsammans med  Bo 

Sundblads föreläsning(punkt 3).  
Vi behöver behandla stadgeändringen från i höstas en gång till, och om detta går igenom 
måste vi också förlänga mandatperioderna för sittande styrelse. Vi gör också följande 
ändringar, som för att träda i kraft måste behandlas på nästa årsmöte:  
§1 Tag bort ”Föreningen skall vara ansluten till Riksförbundet Hem och Skola” samt 
omnämnadet av RHS i §12 (styrelsens uppgifter). Tag bort §14 och §15 (klassombud) 
samt de meningar som rör klassombud i §12, se punkt 9. Lennart formulerar förslag. 
En ekonomisk plan för år 2000 måste presenteras – en uppgift för Mats. 
Lennart kontaktar Ingrid Sjölin och Christina Peilot och hör om de är villiga att vara 
funktionärer vid mötet, som hålls omedelbart innna vårt styrelsemöte. 

 
8. Vårmarknad den 7/5. Bordlagt. 
 
9. Klassombuden fyller kanske inte så stor funktion. Vi bör kunna ha mer direkt kontakt med 

föräldrarna via  web och skolans veckoblad, samt genom öppna styrelsemöten på fast tid, 
som också annonseras i elevkatalogen. Vi avskaffar därför det formella kravet i stadgan på 
att ha klassombud. 

 
10. Övrigt.  

Med anledning av den senaste tidens samhällsdebatt om umgängestonen mellan pojkar 
och flickor, så känns det angeläget att ta upp hur detta hanteras i Örbyskolan; det blir ett 
ärende till nästa förvaltningsråd.  
Nästa mötes (29/3) kaffe- och protokollpatrull får bli Bengt och Kaj. 

 
 

 
 
 
 

 


